
In februari 2015 is al de notitie Wachtlijst & Uitstroom Beschermd Wonen, inclusief een plan van 

aanpak, aangeboden aan de raad. Het college is het met u eens dat een wachtlijst niet wenselijk is. 

De realiteit is echter weerbarstiger. De gemeente zet zich samen met de betrokken partijen in op 

preventie, snellere door- en uitstroom en betere begeleiding bij de uitstroom. Het aantal cliënten op 

de wachtlijst is daardoor inmiddels afgenomen met 10 %, maar een sterkere regie op de wachtlijst is 

wel nodig. Dit zal zijn beslag krijgen in het regionale meerjarenbeleidsplan Beschermd Wonen en 

Opvang, dat voor de kadernota aangeboden wordt aan de raad. 

Het college adviseert de raad om het voorstel van het college af te wachten. 


